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Załącznik nr 1 do protokołu z II Sesji Rady Miejskiej w dniu 13.05.2024 

r. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Prudniku Zygmunt Trojniak: 

- Otwieram II sesję Rady Miejskiej w Prudniku. Punkt 1. 

Otwarcie sesji, stwierdzenie kworum. Na 21 radnych obecnych jest 20 

radnych. Wobec tego mamy kworum. Porządek obrad jest następujący. Tutaj 

pan sekretarz prosi, żeby jeszcze raz odczytać, bo nie było włączonego 

mikrofonu, więc odczytam to jeszcze raz.  

Na podstawie artykułu 20, ustęp 3 ustawy z dnia 8 marca 1990 roku o 

samorządzie gminnym burmistrz Prudnika zwrócił się w związkiem o zwołanie 

sesji Rady Miejskiej w Prudniku w dniu 13 maja 2024 r. o godzinie 15.15. 

Stwierdziliśmy już kworum, przechodzimy do punktu 2. Podjęcie uchwał w 

sprawie. Jak pan sobie życzy, nie ma problemu. W takim razie odczytam 

porządek. Punkt 1. Otwarcie sesji i stwierdzenie kworum. Punkt 2. 

Podjęcie uchwał w sprawach. 1. Zmiany w budżecie gminy Prudnik na rok 

2024. Punkt 2. Zmieniający uchwałę w sprawie wieloletniej prognozy 

finansowej gminy Prudnik. Punkt 3. Zmieniający uchwałę w sprawie 

przyznania dotacji celowych na prace konserwatorskie, restauratorskie lub 

roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków lub 

znajdujących się w gminnej ewidencji zabytków położonych na terenie gminy 

Prudnik. Punkt 4. Przystąpienie gminy Prudnik do realizacji programu 

projektowego Ciepłe Mieszkanie, nabór II. Punkt 5. W sprawie oddania w 

najem lokalu użytkowego nr 2 znajdującego się w budynku użyteczności 

publicznej przy ulicy nad Złotym Potokiem 52 w Łące Prudnickiej. I punkt 

ostatni, 3. Zamknięcie porządku obrad. Czy ktoś z Państwa ma jakieś uwagi 

do porządku obrad lub chciałby go zmienić? Wobec tego, że nie ma, to w 

takim razie przechodzimy do punktu 2 podpunktu A. 

Ad. 2. a) Podjęcie uchwał w sprawie zmian w budżecie gminy Prudnik na rok 

2024.  

Pan burmistrz zwołał sesję, więc chciałbym, żeby ewentualnie omówił ten 

punkt w sprawie zmian w projekcie w budżecie gminy Prudnik. No to w takim 

razie pani skarbnik. 

Skarbnik Gminy Wioleta Zator: 

- Coś, może coś włączonego. 

Nie, jest dobrze. Projekt uchwały Rady Miejskiej w sprawie zmian w 

budżecie gminy Prudnik na 2024 rok dotyczy zmiany [niesłyszalne]... Jest 

z przesunięciem zadania z 2024 roku dotyczącego dotacji z rządowego 

programu odbudowy zabytków i w związku z przedłużającą się procedurą 

przetargową wprowadziliśmy zmianę też w poprzedniej uchwale, w której 

odnośnie zasad przyznawania tej dotacji możliwe jest udzielenie dotacji w 

trybie wieloletnim i w związku z tym następuje przesunięcie tej dotacji 

na 2025 rok. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Prudniku Zygmunt Trojniak: 

 - Czy ktoś z Państwa radnych chciałby jeszcze zabrać głos w dyskusji? 

To tak w ramach, proszę nacisnąć sobie przycisk, proszę o głos. 

Radna Aneta Samotus: 

- Chciałabym jeszcze zadać jedno pytanie odnośnie tej uchwały 

uzasadnienia przez wzgląd na zwiększenie wydatków bieżących o kwotę 

12000,00 zł na montaż stacjonarnego urządzenia rejestrującego prędkość w 

pasie drogi krajowej. Czy mogłabym prosić o udzielenie informacji, jakie 

to jest urządzenie, bo niestety nie miałam okazji i przyjemności poznać. 

Może już była pod tym podjęta uchwała. Dziękuję. 

Naczelnik Wydziału Inwestycji i Zamówień Publicznych Aleksander Gacek: 

- Panie Przewodniczący, Szanowna Rado w 2023 roku zostało podpisane 

trójporozumienie pomiędzy Generalną Dyrekcją Dróg Krajowych i Autostrad, 

Główną Inspekcją Transportu Drogowego oraz Gminą Prudnik. Zadanie ma na 

celu montaż urządzenia rejestrującego prędkość w ciągu drogi krajowej, 

czyli obwodnicy Prudnika, w miejscu skrzyżowania z drogą powiatową w 
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kierunku Prężynki, tam gdzie dochodziło kilkukrotnie do wypadków 

śmiertelnych. Urządzenie ma poprawić i doprowadzić do zmniejszenia w tym 

rejonie prędkości. Gmina Prudnik ma za zadanie doprowadzenie energii 

elektrycznej do zasilania tego urządzenia oraz montażu urządzenia i 

kalibracji. Z kolei Generalna Dyrekcja Dróg Krajowych i Autostrad 

opracowała projekt zmiany stałej organizacji ruchu, a Główny Inspektor 

Transportu Drogowego jest właścicielem i będzie odpowiadał za utrzymanie, 

naprawy, eksploatację, wysyłanie mandatów i różne kontakty z CEPiK-iem. 

Dziękuję. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Prudniku Zygmunt Trojniak: 

- Nie widzę więcej pytań, w takim razie przejdziemy do głosowania. 

Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy Prudnik na rok 2023. 

Druk numer 3. Kto z Państwa jest za podjęciem uchwały,? Kto jest przeciw? 

I kto się wstrzymał? Jeszcze Pan radny, a już wszyscy. Za uchwałą 

głosowało 20 radnych, przeciw nikt, wstrzymał się również nikt, brak 

jednego głosu radnej nieobecnej.  

Ad. 2. B Przechodzimy do punktu 2B. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Prudnik, druk numer 4. 

Ktoś z Państwa ma jakieś pytania do tego projektu uchwały? 

Przechodzimy do podjęcia uchwały w sprawie uchwalenia wieloletniej 

prognozy finansowej gminy Prudnik, druk numer 4. Kto z Państwa jest za 

podjęciem tej uchwały? Kto jest przeciw? I kto się wstrzymał? 

Dziękuję. Za uchwałą głosowało 13 radnych, przeciw 0, wstrzymało się 7 i 

1 radna nieobecna. Dziękuję bardzo. 

Ad. 2c Przechodzimy do punktu 2C. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w 

sprawie przyznania dotacji celowej na prace konserwatorskie, 

restauracyjne lub roboty budowane przy zabytku wpisanym do rejestru 

zabytków lub zmieniających się w gminnej ewidencji zabytków położonych na 

terenie gminy Prudnik, druk nr 5. Ktoś z Państwa, radnych ma jakieś 

pytania, wątpliwości do tego projektu uchwały? Wobec tego, że nie ma, to 

głosujemy druk nr 5. Za uchwałą głosowało 20 radnych, przeciw 0, 

wstrzymało się 0 i 1 rada nieobecna.  

Ad. 2d Przechodzimy do punktu 2D. Podjęcie uchwały w sprawie 

przystąpienia gminy Prudnik do realizacji programu projektowego Ciepłe 

Mieszkanie, nabór II, druk nr 6. Ktoś z Państwa radnych ma jakieś 

pytania, wątpliwości do tego projektu uchwały? Pan radny Mazur. 

Radny Edward Mazur: 

- Panie Przewodniczący, Panie Burmistrzu, Szanowni Państwo Radni, 

chciałbym żeby Pan Burmistrz tak z punktu technicznego przypomniał, 

ewentualnie przekazał taką wiadomość. Ja to czytałem. Jak to będzie po 

prostu technicznie wyglądać, tak jak do tej pory mieszkańcy będą, 

jeżeli będą wypełniać te kryteria, które tam są przekazane, to mogą 

składać w urzędzie miasta i gminy stosowne wnioski i czy Gmina ma jakby 

wiedzę, czy tych pieniędzy starczy na to, jeżeli po prostu większość 

ludzi chciałaby mieszkańców skorzystać i czy te środki finansowe są 

wszystkie z dotacji, czy też my jako miasto będziemy do tego, w tym też 

partycypować? Dziękuję. 

Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej Ochrony Środowiska  Rolnictwa 

Szymon Kroczak: 

- Dzień dobry Państwu, Panie Przewodniczący, Szanowni Państwo. Program 

Czyste Powietrze, podobnie jak program Ciepłe Mieszkanie, funkcjonuje w 

gminie Prudnik już dotychczas. Na podstawie poprzedniej Państwa uchwały o 

akcesie i przystąpieniu do programu Ciepłe Mieszkanie Beneficjenci w 

gminie złożyli 24 wnioski, z czego dwa zostały rozliczone. To jest stan 

na 30 kwietnia tego roku. Uchwała akcesyjna na dzień dzisiejszy jedynie 

co robi to tylko sygnalizuje, że chcemy przystąpić do tego programu, do 

programu Ciepłe Mieszkanie, edycja II. Na podstawie umowy, jaką do nas 

wyśle Wojewódzki Fundusz Ochrony Środowiska, my przygotujemy regulamin, 
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dopiero zacznie się nabór wniosków. Na dzień dzisiejszy jesteśmy po akcji 

zbierania ankiet i myśmy te ankiety, które mieszkańcy do nas złożyli, 

przerobili na środki, że tak powiem, i o te środki żeśmy aplikowali. Więc 

na pewno jesteśmy przygotowani na środki, które ankiety spłynęły. Jeżeli 

tych wniosków będzie więcej, może się okazać, że tych środków zabraknie 

dla jakiejś części mieszkańców, którzy nie złożyli ankiet. 

Na dzień dzisiejszy nie, na dzień dzisiejszy do wysokości środków, czyli 

do tych 791000,00 zł. Gmina w tym programie nie partycypuje w kosztach. 

Jest to koszt z programu oraz w zależności od dochodu mieszkańców, 

właścicieli lokalów bądź najemców, bo do takich ten program również 

od tej drugiej edycji będzie trafiał. Także mieszkańcy, najemcy lokali 

np. gminnych, których nieruchomości są w zasobach wspólnotowych będą 

mogli również aplikować o te środki. 

Radny Edward Mazur: 

- Proszę doprecyzować, bo tutaj tak zgodnie tutaj w zapisie to chodzi o 

budynki wielorodzinne. Ja rozumiem, że osoby fizyczne mające swoje 

powiedzmy tak kolokwialnie mówiąc domek jednorodzinny ma takie prawo i 

może występować. Natomiast osoba, która by chciała występować 

indywidualnie mieszkając w zabudowie powiedzmy, gdzie jest kilka mieszkań 

czy też kilka lokatorów to indywidualnie sama nie może wystąpić, 

musi poprzez wspólnotę tak, albo przez zarządce, tak?  

Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej Ochrony Środowiska  Rolnictwa 

Szymon Kroczak: 

- Program Ciepłe Mieszkanie jest dedykowany dla lokali znajdujących się w 

budynkach, w których znajdują się od trzech do siedmiu lokali. Jeżeli 

mówimy o budynkach jednorodzinnych, to mówimy o programie Czyste 

Powietrze. To jest w ogóle odrębny program, nie dotyczy to programu 

Czyste Powietrze. 

To jest program stricte dedykowany do lokali, właścicieli, najemców 

lokali w budynkach wielolokalowych. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Prudniku Zygmunt Trojniak: 

- Dziękuję panu Naczelnikowi za wyczerpującą odpowiedź. Czy ktoś z 

Państwa ma jeszcze jakieś pytania odnośnie tej uchwały? Pan Jędrzej, 

proszę.  

Radny Grzegorz Jędrzej: 

- Ja mam pytanie takie, bo 700000,00 zł to jest mniej więcej przy niskim 

dochodzie, czyli podwyższonym progu dofinansowania, tam wychodzi 

116000,00 zł z piecem, czyli generalnie tutaj przy wymianie okien itd. 

Czyli tutaj możemy uzyskać, nie wiem, 7 rodzin zgłosiło się tylko, do 

tego projektu? Bo tak jak Pan powiedział, że z wniosków, 

które ludzie złożyli, wystąpiliście o to dofinansowanie. 

Przecież mamy tych lokali przy zarządzie budynków masę i je trzeba 

ztermomodernizować, czyli tych kwot powinno być dużo więcej. I czy nie 

lepiej wziąć na wyrost, po prostu złożyć wniosek na większe kwoty i ci 

mieszkańcy będą termomodernizować sobie te mieszkania. 

Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej Ochrony Środowiska  Rolnictwa 

Szymon Kroczak: 

- Otóż aplikując o środki, myśmy na podstawie rozmów telefonicznych 

i zainteresowania nieznacznie podnieśli wysokość tych środków, o które 

żeśmy aplikowali. To nie jest stricte pokrywające się w ankietach to, 

co otrzymaliśmy od mieszkańców. Nie możemy też blokować środków dla 

innych, którzy by mogli wykorzystać je, wiedząc, że dzisiaj chcą. Jeszcze 

Panie radny, jedna kwestia. O ile mamy potrzeby w zasobach komunalnych, o 

tyle ten program nie jest dedykowany do gmin, to jest dedykowany do 

najemców, którzy w zasobach wspólnotowych posiadają mieszkania. Więc 

najemca we wspólnocie może być najemcą, bo może wynajmować lokal od gminy 

i wtedy będzie się kwalifikował. Ale to jest tylko w budynkach 

wspólnotowych. To nie jest do budynków, które są w 100% gminne. 
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Radny Grzegorz Jędrzej: 

- W 100%? Ale też mogą osoby… 

Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej Ochrony Środowiska  Rolnictwa 

Szymon Kroczak: 

- Nie mogą. To jest tylko do wspólnotowych. Jeżeli najemca z budynku 

wspólnotowego będzie chciał aplikować o te środki, to może. Ale jeżeli 

najemca będzie mieszkał w 100% w budynku stanowiącym własność gminy, nie 

może aplikować o te środki. 

Radny Grzegorz Jędrzej: 

- W jaki sposób było to komunikowane z mieszkańcami i ustalane, 

że ja o tym programie nie słyszałem, znaczy o tym zapytaniu gminy, czy 

powiedzmy poszukiwaniu takich właścicieli, którzy by się zgłosili, nic 

nie wiem.  

Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej Ochrony Środowiska  Rolnictwa 

Szymon Kroczak: 

- Strona internetowa, takie jak mamy możliwości przekazu, ogłoszenia na 

tablicy ogłoszeń, strony internetowej i Facebook, jedyne możliwe. 

Radny Grzegorz Jędrzej: 

- Dobrze, to ile tych informacji uzyskaliśmy, że jako… 

Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej Ochrony Środowiska  Rolnictwa 

Szymon Kroczak: 

- Nie mam ich teraz tutaj, jeżeli Pan sobie życzy, to do końca sesji 

jestem w stanie udać się.  

Radny Grzegorz Jędrzej: 

- A jak mniej więcej?  

Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej Ochrony Środowiska  Rolnictwa 

Szymon Kroczak: 

- Nie chcę strzelać, to są w kilku grupach, w zależności od tych trzech 

stopni progów, bodajże 4 albo 5 na tym podstawowy, chyba 6 na ten średni. 

Czyli takie nieznaczne ilości osób. 

Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej Ochrony Środowiska  Rolnictwa 

Szymon Kroczak: 

- Na podstawie składanych wniosków dotychczas. Dziękuję. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Prudniku Zygmunt Trojniak: 

- Dziękuję Panu Naczelnikowi. Ktoś z Państwa jeszcze chciałby coś dodać, 

uzupełnić, dopytać do tej uchwały? W takim razie nie widzę, przechodzimy 

do punktu 2D. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia gminy Prudnik do 

realizacji programu priorytetowego Ciepłe Mieszkanie, nabór II, druk nr 

5. Kto z Państwa jest za podjęciem? Przepraszam, druk nr 6. Jeszcze Pan 

Trytek, jest. Za uchwałą druk nr 6 głosowało 20 radnych, sprzeciw 0, 

wstrzymało się 0, brak głosu 0, nieobecny 1.  

Ad. 2E Przechodzimy do punktu 2E, podjęcie uchwały w sprawie oddania w 

najem lokalu użytkowego nr 2, znajdującego się w budynku użyteczności 

publicznej przy ulicy nad Złotym Potokiem 52 w Łące Prudnickiej, druk nr 

7. Ktoś z Państwa ma jakieś pytania, uwagi do tego projektu uchwały? To 

trzeba zgłosić pytanie, no ja nie będę odpowiadał, bo nie wiem, o który 

budynek chodzi. Jest Pani dyrektor, może tej odpowiedzi udzielić, 

lub Pan burmistrz, to już. Proszę Panią Dyrektor o udzielenie informacji, 

o który budynek chodzi i o który lokal użytkowy chodzi. 

Dyrektor Agencji Sportu i promocji Małgorzata Halek: 

- Szanowni Państwo, budynek, o którym teraz mówimy, to jest budynek Domu 

Kultury, który został przekazany Agencji do Administrowania. I w tym 

budynku znajduje się przedszkola, straż pożarna, Dom Kultury i hala 

gimnastyczna, którą dlatego tym budynkiem w całości my zarządzamy. 

Administrujemy może tak. I zgodnie z tym, że zgodnie z ustawą o 

samorządzie gminnym, Rada Gminy podejmuje decyzję o tym, czy dany obiekt 

może być oddany w najem dzierżawy użyczenie na okres do trzech lat. 

Musimy mieć zgodę Rady. Jeżeli powyżej trzech lat, na kolejne trzy lata 
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wynajmujemy kolejnemu, temu samemu najemcy, ten sam budynek, również 

Państwo muszą na to wyrazić zgodę. 

I my jako agencja będziemy mieli mnóstwo takich uchwał za każdym 

razem, jeżeli udostępniamy dany lokal klubom sportowym, 

jeżeli daną halę klubom sportowym, jeżeli dany plac manewrowy 

udostępniamy szkołom nauki jazdy. W tym przypadku akurat jest to Dom 

Kultury, w którym okres trzech lat już upłynął od momentu otwarcia 

i dlatego teraz musimy im udostępnić ten obiekt na kolejne trzy lata 

dla ciągłości prowadzenia działalności kulturalnej. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Prudniku Zygmunt Trojniak: 

- Dziękuję Pani Dyrektor. Czy ktoś z Państwa jeszcze ma jakieś 

wątpliwości, pytania? To w takim razie przechodzimy do głosowania uchwały 

w sprawie oddania w najem lokal użytkowy nr 2 znajdujący się w budynku 

użyteczności publicznej przy ulicy nad Złotym Potokiem 52 w Łące 

Prudnickiej, druk nr 7. Kto z Państwa jest za podjęciem uchwały? 

Jeszcze dwie osoby nie zagłosowały. No, udało się. Za uchwałą głosowało 

20 radnych, nikt nie był przeciw, nikt się nie wstrzymał. Jeden radny 

nieobecny. Wobec wyczerpania porządku obrad z sesji nadzwyczajnej ja 

zamknę posiedzenie tej sesji, natomiast chciałbym, żeby Państwo jeszcze 

się nie rozchodzili. Będą komunikaty, ale one mogą być dopiero po 

zamknięciu obrad. W związku z wyczerpaniem porządku obrad zamykam II 

sesję Rady Miejskiej w Prudniku. 

 


